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írásbeli választ igényl ő kérdés

Kövér László,
az Országgy űlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kíváno k
benyújtani

Balog Zoltán emberi erőforrás miniszternek

„Milyen lépéseket tesz a kormány a budapesti befogadó otthonban történtekhez hasonl ó
visszaélések feltárása és megelőzése érdekében? ”

Tisztelt Miniszter Úr !

A sajtóban megjelent hírek szerint egy budapesti befogadó otthonban súlyos visszaélése k
történtek, 9-10 és 13-15 éves gyerekekkel szemben szexuális kényszerítést alkalmaztak az ott
dolgozó alkalmazottak (neveld, tanár, mediátor) .:15 áldozat tett vallomást a visszaélésekrtíl ,
amelyek alapján rendőrségi feljelentés is szülefett. Az ÉMMI azonnali vizsgálatot indított a
szóban forgó befogadó otthon ügyében, valamint tájékoztatást kért a Budapesti Rendár-
főkapitányság által megindított nyomozás kapcsán .

Kérdéseim :

1. Hogyan "fordulhatott, el ő az, hogy az említett befogadó otthonban zavartalanul foly ó
visszaélésekr ő l az illetékes minisztéri u. m a sajtóból értesült? Történt-e korábban jelzé s
a hatóságok részérő l, vagy folyt-e a vizsgálat a gyermekotthonban ?

2. Folytat-e rendszeres ellenőrzéseket a gyermekotthonok felügyeletéért felelős szerv?
Miért jogvédőknek kell feltárniuk az ilyen súlyos,visszaéléseket, és ezzel elvégezni azt
a munkát, ami az állami szervek feladata volna?



A konkrét eset kivizsgálásán túl milyen lépéseket tesz a kormány
gyermekotthonokban elkövetett bűncselekmények feltárása, illetve megel őzése
érdekében? Tervezik-e az összes gyermekotthon átvilágítását ?

Várom válaszát !

Budapest, 2016. szeptember 9 .

Tisztelettel,

Szél Bernadett
országgyű lési képviselő (LMP)


	page 1
	page 2

